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 REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
           OPĆINA ROVIŠĆE 
            Općinsko vijeće 

 
KLASA: 021-05/22-01/1 
URBROJ: 2103-14-01-22-2 
 
Rovišće, 25. veljače 2022. 

 
Z A P I S N I K 

 
sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Rovišće održane dana 25. veljače 2022. godine u 17,00 sati u 
prostorijama Općine Rovišće. 
 
  Sjednici je bilo nazočno svih 12  vijećnika:  
LUKA MARKEŠIĆ, MARIJANA ĆUK, ANĐELINA DOMINKOVIĆ, SABINA DŽOLAN MARODOLAC, 
IVICA HRGA, JASMIN KOMLJENOVIĆ, MIHAELA MEGLOBA, ROKO PAŠALIJA, MARINA RISEK, 
JOZO ŠUKAN, IVICA TANJIĆ i ZDENKA ŽUŽIĆ. 
  
  Osim toga, sjednici su bili nazočni općinski načelnik SLAVKO PRIŠĆAN, pročelnica 
JUO DANICA BRKIĆ MIKOLČEVIĆ, viša stručna suradnica za financije i računovodstvo u JUO 
SANJA HORVAT i voditeljica projekta ZAŽELI TANJA RATKOVIĆ. 
 
  Sjednicu je otvorio predsjednik Općinskog vijeća LUKA MARKEŠIĆ, pozdravio sve 
nazočne i utvrdio da se na sjednici mogu donositi pravovaljane odluke, jer je nazočno svih 12 
vijećnika.  
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji dnevni red, prijedlog kojega su 
vijećnici primili uz poziv na sjednicu. Predloženi dnevni red je usvojen JEDNOGLASNO kako slijedi:  
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 4. sjednice Općinskog vijeća. 
 

2. Donošenje Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada 
na području Općine Rovišće. 
 

3. Donošenje Odluke o dodjeli obavljanja javne usluge sakupljanja komunalnog 
otpada na području Općine Rovišće. 
 

4. Donošenje Zaključka o davanju pozitivnog mišljenja na nacrt Komunikacijske 
strategije i komunikacijskog akcijskog plana Strategije razvoja većeg urbanog 
područja Bjelovar za financijsko razdoblje 2021. – 2027 godina. 
 

5. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o nerazvrstanim cestama na području 
Općine Rovišće. 
 

6. Davanje suglasnosti na Statut i Financijski plan Dječjeg vrtića Palčica. 
 

7. Rasprava o etičkom kodeksu nositelja političkih dužnosti u Općini Rovišće. 
 

8. Pitanja i prijedlozi. 
 

TOČKA 1. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 4. sjednice 
Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Kako nitko od nazočnih nije imao 
primjedbi, Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 
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TOČKA 2. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluke o načinu pružanja javne 
usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Općine Rovišće. Odluku treba donijeti zbog toga 
što je donesen novi Zakon o gospodarenju otpadom, a nema bitnih promjena u odnosu na sadašnji 
način prikupljanja otpada. Zatim je otvorio raspravu o iznesenom.  
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Odluku o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području 
Općine Rovišće. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini 
njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 3. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluke o dodjeli obavljanja javne 
usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Općine Rovišće. Ova točka je povezana s 
prethodnom, a prijedlog je da davatelj javne usluge bude i dalje KOMUNALAC d.o.o., Bjelovar. Zatim 
je otvorio raspravu o iznesenom.  
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Odluku o dodjeli obavljanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području 
Općine Rovišće. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini 
njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 4. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Zaključka o davanju pozitivnog 
mišljenja na nacrt Komunikacijske strategije i komunikacijskog akcijskog plana Strategije razvoja 
većeg urbanog područja Bjelovar za financijsko razdoblje 2021. – 2027 godina. Nakon što smo se 
uključili u urbano područje Bjelovar, sada su u tijeku aktivnosti koje će omogućiti da to urbano 
područje zaživi. Komunikacijska strategija je jedan od dokumenata koji se treba usvojiti, a njome se 
uređuje način komuniciranja partnera, kao i prema vanjskim tijelima. Zatim je dao riječ općinskom 
načelniku kako bi dao dodatno pojašnjenje. 
  Općinski načelnik ukratko upoznaje nazočne sa ITU mehanizmom, što je projekt u 
kojem sudjeluje Grad Bjelovar i još 4 susjedne općine. Formirano je Partnersko vijeće gdje su naši 
predstavnici Andrija Jendrek u ime Komunalca Rovišće d.o.o. i Ivan Kovačević u ime Vatrogasne 
zajednice. Postupak pripreme za provedbu ITU mehanizma je kompliciran, a u sklopu toga postupka 
treba usvojiti Komunikacijsku strategiju na koju svi dionici trebaju dati pozitivno mišljenje. Odabir 
projekata koji će se provoditi tek slijedi. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.  
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Zaključak o davanju pozitivnog mišljenja na nacrt Komunikacijske strategije i 
komunikacijskog akcijskog plana Strategije razvoja većeg urbanog područja Bjelovar za financijsko 
razdoblje 2021. – 2027 godina. ZAKLJUČAK je donesen JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome 
ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
     
 

TOČKA 5. 
   
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 
nerazvrstanim cestama na području Općine Rovišće. Cesta koja je predmet Odluke nalazi se iznac 
bivše ciglane, na lijenoj strani gledano kada se ide u pravcu Bjelovara. Tamo nije projektiran vodovod, 
pa su Vodne usluge d.o.o. Bjelovar naručile projekt kako bi se taj dio uklopio zajedno s vodovodom 
izgrađenom u Žabjaku. Zatim je dao riječ pročelnici JUO kako bi dala dodatno obrazloženje. 
  Pročelnica JUO kaže da se ta cesta nalazi u našem registru cesta, ali katastarske 
čestice koje obuhvaća nisu ispravno identificirane. Dakle, ne radi se o uspostavi neke nove 
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nerazvrstane ceste, nego se ispravljaju i nadopunjuju čestice na kojima se nalazi. To je potrebno za 
ishođenje Građevne dozvole za vodovod koji se projektira na toj lokaciji. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Rovišće. 
ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.
  
 

TOČKA 6. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o davanju suglasnosti na Statut i Financijski plan 
Dječjeg vrtića „Palčica“. Nakon što smo preuzeli dječji vrtić, općinski načelnik je imenovao Upravno 
vijeće u sastavu Marijana Ćuk, Ivica Hrga i Sanja Horvat. Na svojoj prvoj sjednici Upravno vijeće je 
izabralo Sanju Horvat za predsjednicu i utvrdilo prijedlog Statuta i Financijski plan za 2022. godinu, s 
projekcijama za 2023. i 2024. godinu. Da bi se ti akti mogli donijeti, potrebna je prethodna suglasnost 
osnivača, tj. Općinskog vijeća. Statut je usklađen sa važećim propisima i vrlo je sličan dosadašnjem 
Statutu dječjeg vrtića. 
  Zatim je dao riječ Sanji Horvat kako bi dala dodatno obrazloženje. 
  SANJA HORVAT kaže da dječji vrtić postaje proračunski korisnik Općine Rovišće, što 
je razlika u odnosu na dosadašnji način financiranja. Sve stavke Financijskog plana su već uključene 
u općinski proračun, a po potrebi će se mijenjati i dopunjavati. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.   
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
predložio je da se glasuje o davanju prethodne suglasnosti na Statut i Financijski plan Dječjeg vrtića 
„Palčica“ za 2022. godinu, s projekcijama za 2023. i 2024. godinu. ODLUKE su donesene 
JEDNOGLASNO, te se prilažu ovome ZAPISNIKU i čine njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 7. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi o etičkom kodeksu nositelja političkih dužnosti u 
Općini Rovišće, koji se ne bi sada donosio, ali bi se raspravilo o njegovom sadržaju. Takav dokument 
će sve općine i gradovi morati donijeti. Zatim je dao riječ općinskom načelniku. 
  Općinski načelnik kaže da se na dužnosnike na svim razinama gleda s povećalom, a 
u smislu odredbi Zakona o sprječavanju sukoba interesa, a ovim dokumentom su obuhvaćeni i 
vijećnici. Ovo je akt koji smo dobili od Hrvatske zajednice općina, pa će vjerojatno svi donijeti isti tekst. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, a kako se nitko nije javio za raspravu, 
predlaže da vijećnici razmisle i predlože tko bi bio u tijelima koja se navode u kodeksu.  
Zatim je zaključio ovu točku dnevnoga reda.   
 
 

TOČKA 8. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća daje riječ općinskom načelniku kako bi upoznao 
vijećnike sa aktualnim događanjima u općini.  
  Općinski načelnik izvješćuje vijećnike o planiranoj gradnji nove škole u Predavcu. Na 
toj lokaciji bismo htjeli i vrtić, pa smo zatražili od DVD-a Predavac da nam prepusti dio njihovog 
zemljišta za izgradnju vrtića, jer na parceli gdje će se graditi škole nema dovoljno mjesta. No DVD 
Predavac se nije očitovao o našem zahtjevu, iako je svojevremeno OŠ Rovišće njima ustupila svoje 
zemljište za parking kraj Vatrogasnog doma. Iz toga je vidljivo da je suradnja sa DVD-om Predavac i 
dalje loša, a općenito vatrogastvo u Predavcu je i dalje problem. Nadalje, izvješćuje o posjetu župana 
Marka Marušića našoj općini. Obišli smo Područnu školu u Podgorcima, te županijsku cestu Predavac 
– Podgorci, gdje očekujemo da Županija financira uređenje škole i popravak ceste. Međutim, Županija 
nema dostatna sredstava, pa će se cesta obnoviti djelomično. Obavještava vijećnike da je općina 
nasljedila neke nekretnine iza naših pokojnih mještana koji nisu imali nasljednika. Plan je da dio 
imovine koji ne možemo iskoristiti u neku javnu svrhu ide na prodaju pod uvjetom da novi vlasnik 
ponudi projekt koji osigurava razvoj i zapošljavanje. S Ministarstvom graditeljstva i državne imovine 
nastojimo postići dogovor o darovanju zemljišta na kojemu se nalazi zapušteni vojni voćnjak koji 
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želimo staviti u funkciju. Možda će zbog toga biti potrebna promjena namjene zemljišta u Prostornom 
planu.  Glede efikasnije naplate naših potraživanja, predajemo naplatu dugova specijaliziranoj firmi 
koja ima iskustva s tim, pa se nadamo da će to biti uspješno. Na području prometa planiramo uz već 
postavljene staviti još usporivača prometa (ležećih policajaca), te napraviti pješečke staze u Žabjaku i 
u Ulici A. Stepinca u Rovišću. Kod Središnjeg državnog ureda za Šport prijavili smo projekt igrališta s 
umjetnom travom kod nogometnog igrališta u Rovišću. Uređen je stari dio vrtića, tj. grijanje i kuhinja. 
Na kraju upoznaje nazočne s primjedbama mještana na neugodne mirise sa farme u Rovišću. 
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže da mnogi ne znaju da je vojni voćnjak u k.o. 
Predavac i pripada Općini Rovišće, a ne Gradu Bjelovaru. 
  ROKO PAŠALIJA pita o nastavku radova na nogostupu u Podgorcima, te da li je 
moguće da se još dodatno izgradi nogostup uz županijsku cestu Skucani - Zrinski Topolovac.      
  SABINA DŽOLAN MARODOLAC kaže da se jako brzo vozi u Ulici A. Stepinca i da bi 
tamo trebao usporivač prometa. Osim toga upozorava na semafor u centru Rovišća koji nije podešen 
kako treba. 
  IVICA HRGA i IVICA TANJIĆ također se slažu da semafor ne radi kako treba. 
  Općinski načelnik kaže da je imao sastanak sa stručnjacima oko raskrižja, te da ono 
nije dobro projektirano i izvedeno. 
  Na kraju upoznaje nazočne da se obavljaju pripreme za smještaj izbjeglica iz Ukrajine. 
Mi možemo ponuditi objekt novog Vatrogasnog centra u Rovišću, ali ga treba opremiti krevetima. Ako 
ima onih koji bi ponudili smještaj u privatne objekte, neka se jave u Općinu Rovišće. 
   
 

  Kako više nije bilo pitanja i prijedloga, predsjednik Općinskog vijeća zaključio je 
sjednicu u 17,45 sati. 

 
 

 
 

- D o v r š e n o – 
 

     
 
 
 
      
 ZAPISNIK VODILA:                  PREDSJEDNIK 
          OPĆINSKOG VIJEĆA 
          
    Danica Brkić Mikolčević, dipl.iur., v.r.                 Luka Markešić, v.r. 


